
ŽICE ZA OKRAS?
CEPRAV v Ljubljani avtobusi že precej časa
smradijo zrak vsem trolejbusnim žicam in
napeljavi navkljub, le-te, kot kaže, še ne na-
meravajo odstraniti. Zato je odbornik Mirko
Medvešček na 47. seji skupščine zaprosil za
pojasnilo, čemu trolejbusna napeljava, če ni-
mamo več trolejbusov. Odgovoril mu je od-
bornik Franc Hribar, ki je povedal, da je tudi
Viator za to, da bi te žice odstranili, toda te-
žava je v tem, ker se Mestna skupščina še ni
odločila, kakšen promet naj bi v bodoče po-
tekal po mestnih ulicah — električni ali ben-
cinski. Ne glede na odločitev se potniki že

precej časa drenjajo samo v avtobusih, tro-
lejbuse pa si Iahko ogledajo na dvorišču Via-
torja, kjer razpadajo na dežju in soncu . . .


